

TO: BMI SECURITIES LIMITED
邦盟滙駿證券有限公司
SUITES2701-2708, 27/F, SHUI ON CENTRE, 6-8 HARBOUR ROAD, WANCHAI, HONG KONG
ATTN: SETTLEMENT DEPARTMENT
TEL:(852)3575 1300 FAX:(852)3106 0456

Date 日期: _____

SUBSCRIPTION AND EXERCISE FORM 認購/行使表格

A/C Name 客戶姓名: _____ A/C No 戶口編號: _____ AE Code 經紀代號: _____

Please select the type 請選擇類別: Rights 供股權 Open Offer 公開發售股份
 Warrants 認股權證 Preferential Offer 優先發售股份

Please subscribe/exercise _____ shares of _____ (Stock Code)
_____ (Stock Name) of my/our account.

Apart from the above shares which I am/we are entitled to subscribe, *please apply _____ excess share on my/our behalf and debit my/our account for all charges.

本人/吾等現認購/行使 _____ 股 _____ (股票號碼) _____ (股票名稱)。

另外，除本人/吾等以上認購之股份外，請 *額外認購新股份 _____ 股，並於本人/吾等戶口內扣除所需費用。

Client's Signature 客戶簽署

AE Signature 經紀簽署

FOR BMI OFFICE USE	
SUBSCRIPTION FEE:	S.V BY:
HANDLING CHARGE:	INPUT BY:
TOTAL AMOUNT:	CHECKED BY:

Calculation of subscription charges (No. of lots X HKD0.80 +HKD 60)

供股手續費之計算方法 (每手 X 港幣 0.80 + 港幣 60)

- * Excess Application is only for the stock that provides excess application option. There is no guarantee that your excess application will be fully accepted excess application shares may be in odd lot.
- * 額外認購只適用於有提供額外認購選擇之股份；概不保證閣下之額外申請可獲全數接納及被獲配發申請的額外股份可能為碎股。